
                              Shervin Ahmadzadeh har ställt en fråga till mig. 

Hur motiverar du dubbla transporter med dubbel klimatpåverkan genom separata upphandlingar på 

detta sätt? 

 

Detta är mitt svar: 

 Vi gör detta för vi vill säkerställa  att mjölk och mejeriprodukter kommer  från en närproducent. 

 

Mvh Tomas Teglund  

Ordförande i nämnden för support och lokaler. 


